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Kort verslag bijeenkomst Dorpsraad Rockanje d.d. 26-10-2022 in het Getij te 
Rockanje 

Aanwezig: Frits van Luxemburg (voorzitter), René van de Hoek (secretaris), Betsy Gouman (lid), 
Marga van Drunen (lid), Leen Klok (lid), Maarten-Jan de Koning (lid) en Nely van de Kolk (notulist en 
lid). 

Afwezig met kennisgeving: Jan Hoogstad, (penningmeester), Ferry den Hoed (lid). 

1. Opening door de voorzitter Frits van Luxemburg 
Frits opent de vergadering om 19:40 uur en heet Maarten-Jan de Koning welkom als nieuw lid 
van de Dorpsraad Rockanje. 
Vervolgens stelt Maarten-Jan zich voor. Hij is manager Competitie en Arbitrage bij het 
Nederlands Handbal Verbond, woont sinds 2 jaar in Rockanje en wil graag iets betekenen voor 
het dorp Rockanje. 
 

2. a. Vaststelling verslag van de bijeenkomst van 28 september 2022  
N.a.v. de dreigende sluiting van SEH Dirksland geeft Leen een update. De motie tegen sluiting van 
de SEH post van het Weel Bethesda Ziekenhuis in Dirksland werd door de gemeenteraden Brielle, 
Hellevoetsluis, Westvoorne Goeree-Overflakkee en Schouwen Duiveland unaniem aangenomen. 
 
Frits heeft nog geen mailadressen van de Dorpsraden Tinte en Oostvoorne tot zijn beschikking 
gekregen. 
  
Verder zijn er geen op- of aanmerkingen en worden de notulen vastgesteld.  
 

2. b. Actiepuntenlijst 
Op 1 punt na zijn alle actiepunten afgehandeld. 
Zie bijgevoegde nieuwe actiepuntenlijst. 

 
3. Discussiestuk taken en rollen van de Dorpsraad 

Er zijn schriftelijke reacties gekomen op het discussiestuk van Frits. 
De conclusie is dat iedereen grotendeels achter het voorstel staat. Duidelijk is dat de rol van de 
dorpsraad en de leden nog moet groeien. Tijdens de discussie zijn o.a. de volgende 
uitgangspunten ter sprake gekomen: 
• Conform de statuten behartigt de dorpsraad de algemene belangen voor de inwoners van 

Rockanje. 
• Ook conform de statuten geeft de dorpsraad advies na raadpleging van de bewoners.  
• De dorpsraad is gesprekspartner van de gemeente en spreekbuis voor de inwoners. 
• Er moet worden zorggedragen voor voldoende bekendheid onder de inwoners van Rockanje. 
• Onderwerpen waar de dorpsraad zich mee bezig kan houden zijn o.a. leefbaarheid en 

kwaliteit van de woonomgeving, woningaanbod, veiligheid, voorzieningen (voor jongeren en 
ouderen), participatie en communicatie door de gemeente. 

• De dorpsraad is er niet voor het behartigen van individuele belangen.  
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Verder is nog discussie gevoerd over de vraag of de dorpsraad standpunten kan innemen over 
bepaalde onderwerpen. De conclusie is dat dit kan als dit een standpunt is n.a.v. een initiatief 
van bewoners of na raadpleging van bewoners. 

 
4. Samenvattingen van commissie- en raadsvergadering op de website en FB-pagina 

Besloten wordt om geen samenvattingen van commissie- en raadsvergaderingen op de website 
en op de Facebookpagina te delen. Dit wordt niet als een taak van de Dorpsraad gezien. Ook is 
het niet voor iedereen haalbaar om alle vergaderingen te blijven volgen en/of bij te wonen en 
samen te vatten. Wel is het belangrijk om het te blijven volgen d.m.v. het doornemen van de 
agendapunten en indien nodig informatie over specifieke onderwerpen terug te koppelen tijdens 
een komende vergadering. 
 

5. Stand van zaken logo 

 

De keuze voor het logo van de Dorpsraad is “C” geworden. Omdat René van de notaris te horen 
kreeg dat de Dorpsraad in officiële stukken de toevoeging Stichting moet vermelden, heeft Betsy 
dit nog bij VPRI neergelegd. De naam Stichting kan in het logo worden weggelaten, omdat het 
logo ons beeldmerk is. Als in de voetnoot maar de naam Stichting Dorpsraad Rockanje wordt 
vermeld. Er wordt besloten om geen briefpapier te bestellen, omdat het logo in een bestandje 
wordt aangeleverd en er een standaard indeling voor brieven kan worden gemaakt.        

Omdat Marga heeft aangegeven moeite te hebben met de hoeveelheid aan mailtjes en 
whatsappjes tussen de vergaderingen door en de te nemen beslissingen en die mening door 
meerdere leden wordt gedeeld, wordt besloten dat al het email verkeer naar René als secretaris 
gaat en hij bekijkt of het nodig is de informatie tussentijds te delen of te bewaren voor de 
eerstvolgende vergadering. Er valt echter niet aan te ontkomen dat er zo en dan dingen zijn die 
tussen de vergaderingen door gedeeld moeten worden.  

6. Stand van zaken website 
Betsy deelt mede, dat de opzet van de website klaar is, maar nog inactief. Het format is gemaakt, 
maar de indeling kunnen we zelf regelen. Te denken valt aan een voorwoord van Frits als 
voorzitter en het voorstellen van de leden met foto, kopje verkiezingen, verzanding enz. Leen 
heeft een voorzetje gemaakt met uitleg over termen zoals sociale huurwoningen, 
starterswoningen e.d.  
 

7. Stand van zaken flyer 
Betsy en Leen hebben een opzet gemaakt voor de tekst op de flyer en er zijn wat voorbeelden 
met watermerken als achtergrond gemaakt. Betsy heeft de prijs opgevraagd voor het leveren van 
7.500 stuks flyers op A4 formaat en dit valt reuze mee. Er worden wat opmerkingen gemaakt 
over de tekst en ook over de achtergrond. Zo is de tekst misschien te veel gefocust op verkeer en 
kan als achtergrond wellicht gebruik worden gemaakt van een oude foto van Rockanje of van het 
strand/duinen. Van belang is dat de tekst goed leesbaar is. Voorts wordt de vraag besproken of 
de flyer op A4 of A5 formaat moet worden gemaakt.  
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Leen en Betsy zullen zich verder buigen over de tekst en achtergrond. Zij hebben de afspraak om 
dit op 1 november te doen. Afgesproken wordt dat de flyer op A5 formaat wordt afgedrukt. 
Zodra Betsy en Leen een aangepast flyer beschikbaar hebben wordt deze gedeeld met de leden. 
 
Betsy stelt voor om de 1e keer te flyeren op de markt om in gesprek te komen met bewoners en 
email-adressen te verzamelen voor het sturen van nieuwsbrieven. Met dit voorstel wordt 
ingestemd. Daarnaast zal de flyer worden meegenomen in het huis-aan-huisblad. Weliswaar 
worden daarmee niet alle adressen in Rockanje bereikt, maar in ieder geval een flink deel. 
 

8. Delen van informatie via e-mail en whatsap 
Nogmaals wordt afgesproken om tussentijds zo min mogelijk informatie te delen via de mail en 
whatsapp. Het mailverkeer loopt via René en hij deelt dit zo nodig met de overige leden. 
 

9. Actieplan 
Frits benadrukt nog eens dat publiciteit belangrijk is. Maarten-Jan is van mening dat de druk best 
hoog is en wordt versneld door de komende verkiezingen. Vanwege de verkiezingen op 23 
november en de daarbij behorende campagnes wordt het flyeren op de markt uitgesteld tot 2 
december a.s.  
 

10. Geld voor de dorpsraad 
Het is belangrijk dat de Dorpsraad steun en financiële middelen vanuit de gemeente ontvangt. 
Tenslotte is het initiatief voor het oprichten van de Dorpsraad ook van een wethouder gekomen. 
Frits neemt het op zich om een brief op te stellen en te richten aan de colleges van B. en W., de 
gemeenteraden en de lijsttrekkers van de politieke partijen. 
 

11. Terugkoppeling activiteiten leden in de afgelopen periode  
Leen heeft bijna alle commissievergaderingen en de raadsvergadering gevolgd en doet verslag. 
Ferry heeft zijn verslag van de commissievergadering Grondgebied en Milieu al per mail 
rondgestuurd. Marga merkt op dat het volgen van de commissievergadering Inwonerszaken en 
Middelen lastig was vanwege het slechte geluid. Het fysiek bijwonen van vergaderingen is voor 
het laten zien van je gezicht en de belevenis voor jezelf niet geheel onbelangrijk, maar het online 
volgen van de vergaderingen heeft als voordeel dat het beter te volgen is en je de agendapunten 
die niet van belang zijn, kan overslaan. 
  

12. Overige onderwerpen / rondvraag 
Nely was verbaasd vanwege het ontvangen schrijven van de KVK omtrent de UBO registratie. 
René wist niet dat ieder lid zo’n schrijven had ontvangen. Als secretaris heeft hij ook de gegevens 
van alle leden ontvangen.  
Frits heeft een mail ontvangen van Mevrouw Alleblas dat er een uitnodiging voor een nadere 
kennismaking met collegeleden volgt.  
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13. Volgende vergadering / sluiting 
De volgende vergadering van de Dorpsraad vindt plaats op 16 november a.s. om 20.00 uur in het 
Getij. Om 21:40 uur sluit Frits onder dankzegging aan de aanwezige leden de vergadering. 

  

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                             

 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            

 
 

 

                

 
 
 

 


